
رایزنی با مدیران باشگاه ها برای از سرگیری لیگ برتر

فقط زنوزی بله نداده است!
فرهیختـگان  همچنـان بحـث برگـزاری یـا لغـو مسـابقات لیـگ برتـر با 

وجـود اعـام قبلـی مبنی بـر آغـاز مسـابقات از اواخـر خـرداد وجـود 

دارد و اخبـار زیـادی در ایـن خصوص منتشـر شـده اسـت. در حالی که 

مسـئولان ارشـد ورزش و فوتبـال تاکیـد کرده انـد کـه برنامه ریزی هـا تا 

ایـن لحظـه تغییـری نکـرده و مسـابقات طبـق برنامـه و بـدون حضـور 

تماشـاگران و بـا رعایـت پروتکل هـای بهداشـتی برگـزار خواهنـد شـد 

بحـث احتمـال لغـو بازی هـا و اعـام نام پرسـپولیس به عنـوان قهرمان 

لیـگ به طـور جـدی مطـرح اسـت. 

پیگیری های »فرهیختگان« از منابع مطلع اما حاکی از آن اســـت که 

مقامات ورزش به این قطعیت رسیده اند که تحت هر شرایطی مسابقات 

را برگـــزار کنند و ظاهرا با مدیران تیم های مختلف نیز در این خصوص 

رایزنی کرده اند تا بســـاط انتقادها در فضای رسانه ای برچیده شده و 

تیم ها برای شـــروع مسابقات آماده شوند و صدور مجوز برای برگزاری 

مســـابقات تدارکاتی نیز در همین راستا بوده است. ظاهرا فعا فقط 

زنوزی به عنوان مالک دو باشـــگاه تراکتور و ماشین سازی برای شروع 

مسابقات متقاعد نشده است، اما رایزنی ها با وی ادامه دارد و پیش بینی 

می شود او نیز درنهایت از تصمیم گرفته شده تمکین کند. 

همان طور که هفته گذشـته خبر دادیم وضعیت اسـتقال 

در حال روبه راه شـدن اسـت و آبی ها با سـعادتمند کم کم 

شرایط شـان بهتـر می شـود. درواقـع بعـد از دعواهـای 

مدیریتـی و بسـته شـدن قـرارداد بـا کارگـزاری جدیـد، از 

بهبـود شـرایط مالـی آبی ها هـم خبر دادیـم و خروجی کار 

بـه آنجایـی رسـیده کـه اسـتقالی ها امـروز در شـرایطی 

مطلـوب بـا اختیـار داشـتن چنـد زمیـن تمریـن و یکـی دو 

باشـگاه بدنسـازی حرفه ای تمرینات خود را پیش می برند. 

در ایـن بیـن و بعـد از پرداختـی اخیـر مالـی بـه بازیکنـان و 

بازگشـت دیاباتـه و میلیـچ و ثبـات در وضعیت تیم از لحاظ 

ساختاری و مدیریتی، حالا هواداران استقال منتظر آغاز 

رقابت ها و تماشـای تیم شـان در مسـتطیل سـبز هستند. 

بـا ایـن حـال یکـی از مـواردی کـه هنـوز در این باشـگاه در 

هالـه ای از ابهـام قـرار دارد مربوط به هیات مدیره ای اسـت 

کـه مدت هاسـت به صـورت ناقـص و بـا تعـداد حداقلـی 

فعالیـت می کنـد. هرچنـد در ایـن بیـن ناهمسـو بـودن 

اهـداف برخـی مدیـران نیـز بیشـترین آسـیب را بـه پیکـره 

اسـتقال زده اسـت. هرچند شـنیده می شـود این بسـاط 

مدیـران ناهمسـو در حـال برچیـده شـدن و شـاید طـی 

روزهـای آینـده اتفاقاتـی بیفتـد کـه خروجـی آن تبدیل به 

یکـی از یکدسـت ترین هیات مدیره هـای ایـن چنـد سـال 

اخیـر در جمـع آبی پوشـان شـود. 

 در انتظار هیات مدیره تاریخی 

پیـش از ایـن خبـر دادیـم کـه بـه احتمـال زیـاد کامـران 

منـزوی کـه مدت هاسـت در حالـت اسـتعفا بـه کار در 

همـراه  بـه  می دهـد  ادامـه  آبی پوشـان  هیات رئیسـه 

اسـماعیل خلیـل زاده رئیـس هیات مدیـره ایـن باشـگاه از 

جمـع اعضـای هیات مدیـره جـدا می شـوند تا بعـد از علی 

فتح اللـه زاده کـه بـا اسـتعفایش در روزهـای پایانـی سـال 

گذشـته موافقـت شـد، دو عضـو دیگـر نیـز رفتنـی شـوند. 

هرچند خلیل زاده بعدا در مصاحبه ای رفتنش از استقال 

را تکذیب کرد، اما طبق شنیده ها ظاهرا به وجود وی برای 

برخـی مباحـث مدیریتـی ازجمله فسـخ قرارداد بـا کارگزار 

قبلـی نیـاز اسـت و چه بسـا طرفیـن به صـورت مصلحتـی 

تـا مدتـی همچنـان بـه کار خـود ادامـه دهنـد. البتـه طـی 

چنـد روز اخیـر نیـز صحبت هایـی درخصوص گـره خوردن 

سرنوشـت حجـت نظـری بـا خلیـل زاده و اسـتعفای نظری 

از اسـتقال در صـورت جدایـی خلیـل زاده از ایـن باشـگاه 

منتشـر شـد کـه یکـی از نزدیـکان نظـری در گفت وگـو بـا 

خبرنـگار »فرهیختـگان« بـا صراحـت ایـن خبـر را تکذیـب 

و اعـام کـرد کـه نظـری نـه چنیـن حرفـی را زده و نـه بـه 

آن اعتقـادی دارد. درنهایـت نیـز همـان زمـان تاکیـد شـد 

کـه تـا پایـان خردادمـاه و حـدود 3 هفتـه دیگـر و به منظـور 

تکمیـل و یکدسـت شـدن هیات مدیـره اسـتقال دو سـه 

عضـو دیگـر کـه در جمـع آنها مدیـران خوشـنام اقتصادی 

و شـاید سیاسـی هم حضور داشـته باشـند، با اباغ وزارت 

ورزش معرفـی خواهنـد شـد. 

 همه گزینه های روی میز

از راهروهای باشـگاه اسـتقال خبر می رسـد که از سـوی 

سـعادتمند دو عضو و از سـوی وزارت ورزش یک عضو برای 

ترمیـم بدنـه هیات مدیـره اسـتقال مدنظر هسـتند که در 

بیـن آنهـا می تـوان بـه مهـدی عبدیـان عضو سـابق کمیته 

اقتصـادی اسـتقال کـه از چنـدی پیـش به عنـوان یـک 

هـوادار متمـول در کنـار آبی هـا ایـن تیـم را مـورد حمایـت 

مالی قرار داده و محمد رحیمی، مدیرعامل سـابق باشـگاه 

اسـتقال خوزسـتان و عضو هیات مدیره باشـگاه سـایپا که 

دارای مدرک تحصیلی دکتری تربیت بدنی و روانشناسـی 

تربیتـی از سـوی سـعادتمند و سیدسـعید افجـه ای عضـو 

اسـبق هیات مدیره اسـتقال از سـوی وزارت ورزش اشـاره 

کرد. 

نکتـه جالـب اینکـه اسـفندماه سـال 93 بهرام افشـارزاده، 

مدیرعامل باشـگاه اسـتقال تصمیم گرفت که افجه ای را 

از سـخنگویی این باشـگاه عزل کند و در تصمیمی تازه تر 

وی را از عضویـت در هیات مدیـره هـم برکنـار کـرد. در آن 

زمـان این طـور مطـرح شـده بـود کـه برکنـاری افجـه ای از 

هیات مدیـره اسـتقال تصمیـم تنهـا شـخص افشـارزاده 

نبوده و وزارت ورزش هم در این تصمیم دخیل بوده است. 

»فرهیختگان« گزارش می دهد؛ ترمیم هیات مدیره استقلال در دستور کار وزارت ورزش

نام3 گزینه جدید روی میز وزیر

تله کنفرانس مدیران فدراسیون فوتبال ایران و فیفا

یر حذف شد، ایران وقت گرفت وز

ترمیم هیات مدیره استقلال در دستور کار وزارت ورزش

نام3 گزینه جدید روی میز  وزیر

باقری ها: رفتنم از پرسپولیس به خاطر پول بود، نه تهدید سرمربی 

قطبی فصل اول آدم خوبی بود
بعدش عوض شد

شهرام محمودی: همه چیز را پذیرفتم و تن به عمل جراحی دادم

با لغو لیگ طلب والیبالیست ها را ندادند
پول فوتبالی ها را هم نمی دهند!

رایزنی با مدیران باشگاه ها برای از سرگیری لیگ

فقط زنوزی بله نداده است!
نصیرزاده: اگر توافق نکنند، احتمالا فیفا به نفع پرسپولیس حکم می دهد

پرسپولیس و بیرانوند 
دنبال متقاعدکردن آنتورپ

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامه نگار

یکی از راه های درآمدزایی پرسپولیس، انتقال علیرضا بیرانوند به آنتورپ و دریافت 

پولی بود که از بابت این انتقال به حســـاب سرخ ها واریز می شد که البته در این 

بین مدیر قبلی تنها موفق شد پیش پرداخت این انتقال را دریافت کند. هرچند 

ســـرخ ها قول بخش دوم واریزی آنتورپ را که طبق قرارداد باید در اســـفندماه و 

بعد از حضور دروازه بان اول پرســـپولیس در تست پزشکی این تیم بلژیکی واریز 

می شـــد به بشار رسن داده بودند اما با شـــیوع ویروس کرونا در دنیا و تعطیلی 

فوتبال و ســـایر رقابت های ورزشی، این واریز عقب افتاد تا سرخ ها نتوانند طلب 

بازیکن عراقی خود را پرداخت کنند. 

بعد از اینکه باشگاه پرسپولیس موفق شد با کارگزار خود به توافق برسد و بخش 

قابل توجهی از مبلغ مورد توافق را در حســـاب خود دید، مدیران این باشـــگاه 

موفق شـــدند بخشـــی از مبلغ قرارداد بازیکنـــان و همچنین برخی بدهی های 

باشـــگاه را پرداخت کرده و بار زیادی از بدهی ها را از روی دوش خود بردارند اما 

حالا که سرخ ها نسبت به اسفندماه سال گذشته به مراتب کمتر با مشکل مالی 

دســـت وپنجه نرم می کنند و می توانند در مراحل بعدی دریافتی خود از کارگزار 

برند، بیش از امروز هم مشـــکات مالی شـــان را برطرف کنند، باشـــگاه آنتورپ 

در نامه ای به مدیربرنامه های ایـــن بازیکن اعام کرده زمان موعود برای حضور 

بیرانوند در تســـت پزشکی این باشگاه فرار رسیده و اعام آمادگی کرده که برای 

او بلیـــت هواپیما تهیه کند. با توجه به اینکه احتمال برگزاری لیگ برتر ایران در 

هفته پایانی خردادماه وجود دارد، این نامه حســـابی ســـرخ ها را ناراحت کرده و 

آنها نگران این هســـتند که درصورت غیبت این دروازه بان چگونه هم گلر اول و 

هم بازیکن رزرو را انتخاب کنند. 

 درخواست آنتورپ دقیقا چیست؟

در این چند روز که مشـــخص شده باشـــگاه بلژیکی خواهان حضور بیرانوند در 

تست پزشکی شده، دقیقا مشخص نشد که سفر دروازه بان اول سرخ ها تنها برای 

حضور در تست های این باشگاه است یا به منظور معرفی خود به کادرفنی آنتورپ. 

در این بین سکوت مدیران پرسپولیس و البته بیرانوند و مدیربرنامه هایش هم در این 

شایعات بی تاثیر نبوده است. پیگیری های »فرهیختگان« نشان می دهد باشگاه 

بلژیکی زمان حضور قطعی بیرانوند در بلژیک را اردوی پیش فصل رقابت های لیگ 

2021-2020 این کشور مشخص کرده و البته حضور در تست پزشکی هم قبل 

از آغاز تمرینات برای این بازیکن الزامی است. 

بـــا توجه به نیمه تمام ماندن فصل قبل رقابت های فوتبال بلژیک، فدراســـیون 

این کشـــور در این روزها به دنبال راهکارهای مناسب برای برگزاری هرچه زودتر 

رقابت های جام حذفی و لیگ فصل بعدی است. به همین خاطر است که باشگاه 

آنتورپ در نامه جدیدی که به مدیربرنامه های بیرانوند ارسال کرده، از او خواسته 

دروازه بان اول پرســـپولیس با آمادگی کامـــل جهت معرفی خود به کادرفنی در 

بلژیک حاضر شود. 

 تلاش پرسپولیس برای گرفتن زمان

اینکه سرخ ها در این روزها درخصوص نحوه حضور بیرانوند در بلژیک و اینکه آیا 

او برای همیشه از جمع سرخ ها جدا می شود یا اینکه قرار است بعد از پشت سر 

گذاشـــتن تست پزشکی مجددا به اردوی سرخ ها ملحق شود، هیچ اظهارنظری 

نمی کنند به این دلیل است که می خواهند با مکاتبه و توافق با آنتورپ شرایط را 

برای حضور این دروازه بان در 9 بازی باقی مانده در لیگ برتر ایران هموار سازند. 

یکی از نزدیکان این بازیکن به »فرهیختگان« گفت: »به طور حتم خواسته باشگاه 

بلژیکی حضور کامل بیرانوند در این کشور است و آن را به صورت رسمی در نامه ای 

که به مدیربرنامه هایش زده اند اعام کرده ولی ظاهرا باشـــگاه پرسپولیس تاش 

خود را آغاز کرده تا به هر شـــکلی که می تواند آنتورپ را متقاعد کند که با توجه 

به تعطیلی ورزش در دنیا به دلیل شـــیوع ویروس کرونا و تعویق رقابت های لیگ 

برتر ایران، فرصت بیشـــتری برای دروازه بان شماره یک سرخ ها قائل شوند تا او 

بتواند تیمش را تا پایان رقابت های لیگ نوزدهم همراهی کند.« 

 یک مقام مسئول: احتمالا لیگ بلژیک در مرداد آغاز می شود

اینکه قرارداد این بازیکن به چه شکل بسته شده و در آن انتقال قطعی بیرانوند بر 

چه اساسی مبناگذاری شده نیز در رمزگشایی از سفر دروازه بان تیم ملی کشورمان 

بی تاثیر نخواهد بود. یکی از مسئولان باشگاه پرسپولیس که نمی خواست نامش 

فاش شـــود در این خصوص به »فرهیختگان« گفت: »طبق قرارداد، بیرانوند باید 

براساس آغاز رقابت های فصل جدید لیگ بلژیک در اردوهای پیش فصل این تیم 

حاضر شـــود اما شـــرایط کرونایی برای تمام دنیا بوده و مختص به ایران نیست. 

بـــه همین دلیل به دنبال توافـــق در این خصوص و حضور بیرانوند تا پایان لیگ 

نوزدهم در پرسپولیس هستیم. اینکه لیگ بلژیک از چه زمانی آغاز می شود هنوز 

مشخص نیست اما زمزمه هایی شنیده می شود که در مردادماه رقابت های آنها از 

سر گرفته می شود و همچنین جام حذفی بلژیک نیز 28 مرداد انجام خواهد شد. 

از این رو ما باید با بررسی تقویم بازی ها با این باشگاه بلژیکی به توافق برسیم.« 

 نصیرزاده: اگر توافق نکنند احتمالا فیفا به نفع پرسپولیس 

حکم می دهد

یکـــی از مواردی که برای خیلی ها جای ســـوال دارد این اســـت که اگر آنتورپ 

اصرار داشـــته باشد که بیرانوند بار سفر را به بلژیک ببندد، تکلیف پرسپولیس و 

بازی های باقی مانده اش چه می شـــود و قانون در این موارد چه تصمیمی اتخاذ 

می کند. هوشـــنگ نصیرزاده از کارشناسان حقوقی فوتبال در این خصوص به 

»فرهیختگان« گفت: »با توجه به اینکه باشگاه بلژیکی 6 ماه قبل از پایان قرارداد 

بیرانوند با پرســـپولیس اقدام به عقد قـــرارداد با این بازیکن کرده و در این مدت 

بازی های تیم فعلی او تمام نشـــده و قرار است که رقابت های لیگ ایران مجددا 

به جریان بیفتد، باید نمایندگان دو باشگاه با یکدیگر پای میز مذاکره نشسته و 

توافق جدیدی را به امضا برسانند.« 

او ادامه داد: »در شرایط کرونایی فیفا اقدام به تغییر برخی قوانین خود کرده اما 

این موضوع جزء مواردی اســـت که در قوانین فیفا اصا به آن اشاره نشده و اگر 

قرار باشد این پرونده به کمیته انضباطی فدراسیون جهانی فوتبال ارسال شود، 

حل کردن آن بسیار سخت خواهد بود.« 

ایـن کارشـناس حقوقـی فوتبـال در خاتمـه خاطرنشـان کرد: »با توجه به شـرایط 

قهـری کـه بـر اثـر ویـروس کرونـا بـرای پرسـپولیس ایجـاد شـده، اگـر قـرار باشـد 

فیفـا بـه ایـن پرونـده وارد شـود، احتمـال اینکـه رای به نفع سـرخ ها بدهد بسـیار 

زیاد اسـت.« 

 انتخاب بیرانوند کدام تیم است؟!

با توجه به اینکه پرسپولیســـی ها فاصله چندانی با قهرمانی لیگ نوزدهم و پوکر 

قهرمانی ندارند و درصورت عملی شـــدن این موضوع، آنها از این حیث صاحب 

رکورد در فوتبال ایران می شـــوند، علیرضا بیرانوند خیلی دوست دارد که بتواند 

تا پایان فصل پیراهن سرخ را بر تن کند و نامش جزء یکی از بازیکنانی باشد که 

در چهار قهرمانی تیمش حضور داشـــته ثبت شود. او هم به دنبال این است که 

بتواند مســـئولان تیم بلژیکی را برای ماندن تا پایان فصل در پرسپولیس متقاعد 

کند اما در این راه موفق می شـــود یا نه، موضوعی است که باید چند روزی برای 

مشخص شدن آن منتظر ماند. 

البته پیش بینی می شود پرسپولیس به خاطر دریافت باقی مانده مبلغ توافق شده 

کار را به فیفا نکشاند و اگر بلژیکی ها متقاعد نشوند قید بیرانوند را بزنند!

گزارش »فرهیختگان« از آخرین وضعیت دروازه بان اول قرمزها برای رفتن به بلژیک

پرسپولیس و بیرانوند به دنبال متقاعدکردن آنتورپ
نصیرزاده: اگر توافق نکنند، احتمالا فیفا به نفع پرسپولیس حکم می دهد
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